
  

  

 

 

 

 

 Federasyonumuz Yönetim Kurulu üyesi de olan Ankara Özel Halk Otobüsçüleri Esnaf 

Odası Başkanı Ercan SOYDAŞ’ın güncel mesleki sorunlarla ilgili yaptığı paylaşımını 

maalesef üzüntü ve esefle karşıladığımı belirtirim. 

 

 Öncelikle paylaşımda bahsi geçen, ticari araçlardaki mülkiyet sorunu diğer Yönetim 

Kurulu arkadaşlarımla birlikte tarafımdan bizzat üzerinde önemle ve ısrarla durulan, ilgililerle 

bizzat görüştüğümüz ve hassasiyetle tüm esnafımızın mağduriyetini giderecek şekilde 

sonuçlanması yönünde üzerinde çalışılan bir konu olup, paylaşımda adı geçen kişilerin 

çalışmalarından ibaret değildir.  

 

 Zira; şimdiye kadar yapılan çalışmaların esnafımızın bütününü içermediği, özel halk 

otobüs sahibi esnafı ilgilendirdiği, taksi, minibüs ve servis araç sahibi esnafın sorununu 

ortadan kaldırmaya yönelik olmadığı, paylaşımda bulunan başkanın ve yanındakilerin yapmış 

oldukları çalışmanın özellikle tahditli plakaya sahip esnafımızı mağdur ettiği görülmüş ve 

yapılan çalışmada herhangi bir süre sınırlaması olmaksızın tüm esnafımızın haklarını 

koruyacak şekilde bir görüş ve öneri hazırlanarak ilgili bakanlıklara ve komisyona 

gönderilmiştir.  

 

 Süreç tarafımdan önemle takip edilmektedir.  

 

 Yine yapılan paylaşımda yer alan “Kamuda Tasarruf Paketi” ile ilgili alınacak mali 

tedbirler kapsamında açıklanan Esnaf Kefalet Kredi Faiz Oranlarındaki artış ile kamu kurum 

ve kuruluşlarının personel servisi hizmetinin sonlandırılması hususunda ise üst kuruluşumuz 

TESK ile birlikte ivedilikle gerekli girişimlerde bulunulmuştur.  

 

 Paylaşımlarında imalarda bulunan ve aynı zamanda yönetim kurulu üyesi olan 

şahıslara; her ay düzenli olarak yapılan yönetim kurulu toplantılarında, esnafımız adına 

yapılan çalışmalar ile ilgili bilgilendirmeleri hatırlatmak isterim. 

 

 Değerli meslektaşlarım, 

 

 Federasyonumuz, esnafımızın hak ve menfaatlerinin korunması için yasal çerçeve 

içerisinde gerekli tüm çalışmaları yapmakta olup, Federasyonumuzu ima eden, küçük 

düşürücü bu tür söylentilere itibar edilmemesini rica ediyorum.  

 

 

 

 

            Fevzi APAYDIN 

         Başkan 

         

 


